
Hong Kong China Korfball Association Limited 
中國香港合球總會有限公司 

 

香港新界荃灣德士古道 204-210 號和富大廈 6 樓 605 室 

Unit 605, 6/F, Wofoo Building, 204-210 Texaco Road,  
Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong 

Tel.: 2776-6845   Fax: 2776-6854 

 MEMBERSHIP APPLICATION FORM 會員入會/續會申請表 

Effective Period 生效期間：2020 年 4 月 1 日至 2021 年 3 月 31 日 

The information provided in this form will be used for the HKCKA membership record and related matters.  
For correction of or access to personal data collected by means of this form, please inform the Membership Convenor 
using the form downloaded from the HKCKA Web at http://www.korfball.org.hk 
 
申請人所提供資料將用於本會會員資料紀錄及有關事宜上。提交申請表後，如要更改或查詢個人資料，請於網頁
下戴更新資料表格。 

I. Type of Membership Applied For 申請會籍類別: (Please tick or delete as appropriate 請選擇) 

Student applicants please attach copies of student ID card for reference 學生申請人請提供學生証副本 

 Renewal 續會 (舊會員編號 Previous Membership No.: )

 New Member 新會員 

II. Fee 會費: (Please tick as appropriate 請選擇) 

HK$1,000    Life Membership Subscription 永久會費 

HK$50      Adult Membership Annual Subscription 成人年費 

HK$25      Student Membership Annual Subscription 學生年費 

HK$100     Associate Membership Annual Subscription 附屬年費 

* For member under 18 years old, please return with the Parent Consent Form.  
 十八歲以下之會員請將家長同意書一併呈交 
 Cheque should be made payable to “Hong Kong China Korfball Association Limited”.  
 繳付會費請以劃線支票抬頭“中國香港合球總會有限公司” 

III. Personal Particulars 個人資料  

姓名:  （英文）   性別： 男 / 女 

出生日期:  身份証號碼:   

附近照 

通訊地址:   

電話:  電郵：   

學歷(班級)：  職業：   

*公司/學校名稱：   

*公司/學校地址：   

Please send the completed form together with the cheque to HKCKA(Unit 605, 6/F, Wofoo Building, 204-210 
Texaco Road, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong).  
請把填妥申請表連同支票寄往新界荃灣德士古道 204-210 號和富大廈 6 樓 605 室“中國香港合球總會有限公司” 

Date 日 期 :  Signature  簽 名:  
 
 

For Office Use Only 

會員編號 會費 收據編號 發證日期 經 手 人 

 金額：  現金/支票(編號)：     

備註：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 


